
Verslag Wijkraad vergadering 25 oktober 2023 

1. Opening door de voorzitter 

Voorzitter, Ria Tel, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

Ze vraagt of iemand bezwaar heeft dat zijn/haar naam in de notulen vermeld wordt. 
Niemand heeft bezwaar.  

Aanwezig

Wijkraadsleden Bewoners

Ria Tel Hadewijch Kapteijn

Marjan Zoon Maarten Kleinman

Marijke Overdijk Conny Zwart

Frank van den Berg

Eric Siereveld

Afwezig met bericht

Tinka Nas 

Cees de Bruin

Jean Laurey 

Jack Amand



2. Mededelingen 

• Er is in onze binnenstad veel overlast van geparkeerde fietsen. De wijkraad 
hoort dit in allerlei overleggen waar we in zitten. Iedereen heeft er last van: 
bedrijven, bewoners en bezoekers. Maar ook iedereen draagt eraan bij. Het is 
natuurlijk makkelijk om een ander de schuld te geven maar wat kunnen wij als 
bewoners eraan doen: parkeer zo mogelijk in de fietsenstallingen, parkeer op 
straat alleen daar waar het mag, haal fietsen die je niet gebruikt van de straat. 
Er wordt gewerkt aan een papieren hanger, die aan hinderlijk gestalde fietsen 
kan worden gehangen, met een vriendelijk verzoek om de fiets in een rek of 
stalling te zetten. Winkeliers kunnen deze uitdelen, maar de wijkraad wil ze 
ook graag hebben om ze uit te delen aan bewoners.

• Op 2 okt heeft de wijkraad periodiek overleg gehad met de wijkwethouder. 
Daar hebben we o.a. aandacht gevraagd voor het vele autoverkeer in het 
voetgangersgebied. Wij vinden dat de gemeente terughoudend moet zijn met 
het uitgeven van paalpassen en dat paalpashouders zich aan de voorwaarden 
moeten houden: stapvoets rijden, niet parkeren. Daarop moet ook 
gehandhaafd worden. De wethouder vertelde ook dat het gemeentebestuur 
serieus bezig is met de maximumsnelheid van 30km/u, niet alleen in de wijken 
maar ook op gebiedsontsluitingswegen. Als er een besluit genomen is, zullen 
in de binnenstad als eerste worden aangepakt de Raamvest en de 
Wilhelminastraat.

• Het gemeentebestuur heeft een voorstel gedaan om alcoholverkoop tijdens 
festivals en alcoholverkoop door snackbars na 01.00 uur ‘s nachts te 
verbieden, om overlast terug te dringen. De wijkraad vond dit een goed idee 
maar het voorstel heeft het in de gemeenteraad niet gehaald. 

• Elke vrijdagmorgen in de even weken staat op de Botermarkt de 
Recyclewagen waar u bij voorbeeld klein chemische afval, kapotte electrische 
apparaten of verfresten kunt inleveren. Vanaf november komt ook de 
Recycletas beschikbaar. In deze tas kunt u oude boeken, speelgoed, textiel 
enz gratis thuis laten ophalen, waarna de spullen duurzaam worden 
hergebruikt. De tas is af te halen o.a. in de bibliotheek, de publiekshal van de 
gemeente en bij Binnensteeds.

• Er is nog geld beschikbaar in het leefbaarheidsbudget 2023 van de gemeente. 
De wijkraad heeft daarom een aanvraag gedaan om de haag rond het Joods 
Monument te vernieuwen.

• De groenstrook in de Nassaustraat is verbeterd sinds er doorsteekjes zijn 
gemaakt voor voetgangers.

• De website www.wijkraadbinnenstadhaarlem.nl is vernieuwd. De nieuwe 
website is overzichtelijker en de zoekfunctie is verbeterd. Reacties zijn 
welkom.

3. Notulen vergadering 28 juni en 27 september 

Niemand heeft op of aanmerkingen.  

De notulen worden vastgesteld.  

http://www.wijkraadbinnenstadhaarlem.nl/


4. Update speerpunten wijkraad 

• Terrassen   

De thema-avond over terrassen was informatief en het was goed om te merken dat 
zowel bewoners als medewerkers van de gemeente zich inspannen voor 
toegankelijkheid van onze wijk. We zien hier en daar dat te grote terrassen worden 
teruggebracht tot de toegestane afmetingen; soms wordt een aangevraagde 
terrasvergunning geweigerd. Wijkraad en gemeentelijke handhavers zullen 
regelmatig met elkaar blijven overleggen over knelpunten.

Na de thema avond zijn de toezeggingen nog niet nagekomen. 
Aktie: Tinka Nas 

• Verkeer 

In de jaren 2025/2026 gaan 29 gemeenten, waaronder Haarlem, een nul- 
emissiezone voor stadslogistiek invoeren. De Haarlemse gemeenteraad heeft 
daartoe al in 2021 het principebesluit genomen, tegelijk met het besluit ook zal er 
een milieuzone voor vrachtwagens in te voeren per 2022. Het college bereidt een 
raadsvoorstel voor om het principebesluit te herbevestigen, en definitief te besluiten 
de milieuzone per 1 januari 2025 om te zetten in een nul-emissiezone voor vracht- en 
bestelwagens in het Centraal Stedelijk Gebied. 

Nu stelt het college hiervoor een ontwerpbesluit vast en legt dit ter inzage, 
waarbij belanghebbenden hun zienswijzen kunnen inbrengen. 
Dit betekent dat na 2025 geen vervuilende diesels de milieuzone mogen inrijden. 

• Pilot vrije openingstijden 

Op 16 oktober heeft er een plenaire sessie plaatsgevonden over de leefbaarheid in 
de Smedestraat.  
Alle belanghebbenden waren aanwezig.  
De burgermeester roept om met elkaar het gesprek te voeren en te luisteren.  
De bewoners hadden graag een oplossing gezien. Die is er niet gekomen.  
Er wordt in een klein committee verder gesproken om de pilot een kans te geven om 
de overlast voor de bewoners zoveel mogelijk te beperken.  
De wijkraad zal zitting te nemen in de gespreksgroep, die verder bestaat uit 
bewonerscollectief Smedestraat, horeca, de burgemeester en de projectleider 
Nachtcultuur van de gemeente. 

Dhr Kleinman vindt het fijn dat er gesprekken plaats gaan vinden en hoopt dat dit 
leidt tot minder overlast voor iedere bewoner.  



• Evenementen 

Het evenementen beleid is in de gemeenteraad vastgesteld.  
Dat betekent dat het huidige beleid wordt voortgezet.  
Echter, de cie bestuur wilde een aanpassing. De subsidie van 100.000 euro voor Fier 
wil men niet toekennen. Deze aanvraag is uit het beleid geschrapt.  
Dit betekent dat er niets verandert en het huidige beleid wordt voortgezet. 

In december vinden de volgende evenementen plaats in de Binnenstad: 8-10 
december Kerstmarkt, 15 december Santa Run, 24 december Kerstsamenzang 

5. Bewoners aan het woord 

Mw Zwart vraagt zich af hoe de vervuiling rondom de flat in de Lange Herenstraat 
verminderd kan worden.  

Ze geeft aan veel met Spaarnelanden te bellen, echter het lost niets op.  
Marijke geeft aan dat het verstandig is om na te vragen bij bewoners of er ook 
anderen last hebben van de vervuiling.  

Samen sta je sterker.  

6. Rondvraag 

Er zijn geen rondvragen. 

7. Sluiting van de vergadering 

Volgende vergadering is op 29 november 2023 om 20:00 uur.  

8. Drankje voor bewoners en informeel samenzijn.  


